
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 

Здравейте, 

Широко обсъждана и коментирана тема е, че влезлите в сила промени от началото на 

2018 всъщност ощетиха семействата с повече от 1 дете в сравнение с предходната 

наредба. Един от основните проблеми тази година бе, че тези деца не бяха приемани на 

желаното от тях място, ако въобще са приемани. 

В този ред на мисли предлагам критериите за близнаци, многодетни семейства, 

породени деца и дете, посещаващо същото заведение, да се сложат в общи критерии и 

тези деца да се класират в обща опашка, докато социалната си остане с квота 30 

процента. 

Поздрави, 

Дениса Пенева 

 


